Space Exploration

For thousands of years man dreamed of flying to the stars. At the beginning of the century the great Russian scientist Tsiolkovsky predicted that "mankind will not remain on Earth forever". Half a century later his words came true, the dream became a reality. 

It happened on October 4, 1957, when the 1st artificial satellite, the sputnik, was launched. The Russians were the 1st in the world to fly into outer space. 

Then the most remarkable event in the history of cosmonautics took place. 

On April 12, 1961 the spaceship "Vostok", piloted by Yuri Gagarin went up. He orbited the Earth only once, staying in space for 108 minutes. Mankind will always remember him. 

A new era of man's exploration of outer space began. Many space rockets went up by our cosmonauts. Among them were Titov, Nikolaev, Leonov, Tereshkova, Savitskaya and others. 

Today Russia wants the exploration of space to be based on broad international cooperation. Many international crews went up in space. This is the best example of the possibility of peaceful cooperation. 

Перевод текста: Space Exploration 

Поскольку тысячи человека{мужчины} лет мечтали из полета к звездам. В начале столетия большой российский ученый Тсайолковскаый предсказал, что "человечество не будет оставаться на Земле навсегда". Половину столетия спустя его слова осуществлялись, мечта стала действительностью. 

Это случилось 4 октября 1957, когда 1-ый искусственный спутник, спутник, был начат{запущен}. Русские были 1-ыми в мире, чтобы лететь в космос. 

Тогда самый замечательный случай{событие} в истории космонавтики имел место. 

12 апреля 1961 космический корабль "Восток", ведомый Юрием Гагарином повысился. Он двигался по кругу Земля только однажды, оставаясь в месте{космосе} в течение 108 минут. Человечество будет всегда помнить его. 

Новая эра исследования человека{мужчины} космоса началась. Много космических ракет повысились нашими космонавтами. Среди них был Титов, Николаев, Леонов, Терешкова, Savitskaya и другие. 

Сегодня Россия хочет, чтобы исследование места{космоса} было основанным на широком международном сотрудничестве. Много международных команд поднялись в месте{космосе}. Это - лучший пример возможности мирного сотрудничества.

